
Skolebestyrelsen Skjern Folkeskole 

Dagsorden/Referat 2024 - 2025 

 

 
 
Mandag d. 3. marts 2025 fra kl. 17.00 – 20.00 på Klostervej 
(O) = Orientering, (B) = Beslutning, (D) = Drøftelse/dialog, (P) = Praktisk 
 
Deltagere 
Forældrevalgte:  Jan Dalsgaard, Charlotte Holm, Casper Burgdorff Fisker Jensen, Lauren Chopart, Jeanette 

Kragh Madsen, Kevin Joel Dau Fraser, Lotte Gynthe Brorsbøl 
Medarbejderrepr.  Kirsten Maria Kristensen 
Elevrådsrepr.:   Mads Emil m.fl. 
Ledelse:   Dorthe Munck Jensen, Gitte Hindø, Finn Jensen, René Madsen   
 
Fraværende 
 

Dagsorden: Referat/Beslutning: 

Kl. 17.00 – 17.15 
Pkt. 01 
Åbning, velkomst og siden sidst (O) 
(Fast punkt) 
 

a. Deltagere og fraværende  
b. Åbne punkter fra referat  
c. Ændringer til tidsplan  
d. Godkendelse af referat 

 

Intet at bemærke 

Kl. 17.15 – 17.30 
Pkt. 02 
Elevråd (O, D)  
(Fast punkt) 
 

a. Nyt fra elevrådet  
b. Nyt til elevrådet  

 

a. Elevrådet på Enghavevej vil gerne arbejde med en udflugt 
og en kreadag for hele mellemtrinnet, desuden kunne det 
også være en skole-OL-aktivitet for hele skolen. 
Klasserne kan også lave noget årgangsvist. 
Der afvikles fastelavn for hele skolen i morgen.  

b. Har elevrådet gode ideer til fællesrummene og 
udeområderne. Elevrådsrepr. tager med tilbage til 
elevrådene – evt. feedback fra elevrådene kan bringes 
retur til bestyrelsen ved et kommende møde. 
 

Kl. 17.30 – 18.10 
Pkt. 03 
Status på planlægning og organisering (O) 
Faseinddeling/tidsplan 
Trafik/opfølgning efter præsentation af 
løsningsforslag (uge 8) samt samarbejdsmøde (uge 9) 
Samarbejde med Katholt om overgang ift. SFO  
Status på skoleindskrivning (bh.kl & 7. klasse) 
Status ift. SFO udviklingsprojekt og organisering 
Lokalefordeling  
Nye valghold 25/26 
Indsats med TB-timer 25/26 
 

 
Vi holder tidsplanen for faseinddelingen.  
 
Opfølgning i forhold til trafik: God dialog om projektet og et 
godt møde i uge 9. God fremgang og konkretisering – meget 
positivt. Nyt opfølgende møde vedr. sikre skoleveje sammen 
med politi og Vej og park ultimo april. Her forventes konkret 
udmelding vedr. hvad der kan nås af løsninger inden 
sommerferien samt tidsplan for andre løsninger. 
 
Samarbejde med Katholt: Der afholdes møde i løbet af ugen, for 
at drøfte overgangen i forhold til SFO. Hvordan får vi lavet en 
ordentlig og tryg overgang i forhold til børnene? Hvordan 
kommunikerer vi ud til forældrene?  
 
Skoleindskrivning: Der er for nuværende indskrevet 47 elever 
til kommende bh. Kl..  
 
Kommende 7. årg: Der er indskrevet 73 elever. Der arbejdes på 
info-folderen.  
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SFO og udviklingsprojekt: Vi skal tage i mod både mange nye 
børn og nye kolleger til sommer, og der er derfor opstartet 
samarbejde med en udviklingskonsulent med særlige 
kompetencer indenfor. Indsatsen har til hensigt at højne 
kvaliteten i de fysiske rammer og give personalet mulighed for 
at sætte spot på det særligt vigtige ved fritidspædagogikken, 
samt hvordan vi med flere børn og Enghave SFO på to 
matrikler fortsat kan sikre fællesskab, sammenhold og kvalitet 
for både børn og voksne i SFO’en. 
 
SFO får stueetagen i ”den gamle bygning”, her skal SFO-3. 
klasse holde til. Der informeres bredt ud om dette i kommende 
nyhedsbrev. 
 
Lokalefordeling: BH og 1. klasse er i ”ny bygning”, 2. og 3. er i 
kælderen og mellemtrinnet er på 1. salen.  
Desuden er ledelsesfordelingen også fastsat. 
 
Nye valghold: Der kommer lokale valgfag på 7. -8. og (fortsat 
som nu) også 9. klasse. Dette planlægges med ungdomsskolen.  
 
Indsats med TB timer:  Tænkes anvendt som 2-lærertimer og 
nogen bliver øremærket vejledertimer. Dette for at kunne leve 
op til kravet om indsats for de fagligt svageste.  
 
 

Kl. 18.10 – 18.25 
Pkt. 04 
Forældreaktivitet – forskønnelse af udeområder  
(D, B) 
Ansvarlig for planlægning, forberedelse og afvikling? 

 
Der tages kontakt til forslagsgiver for at følge op.  Jeanette 
tovholder herfor. 

Kl. 18.25 – 19.00 
Pkt. 05 
Opfølgning ift. fællesmøde med oplandsskolerne 
(O) 
 
Bilag: 
Opsamling fra fælles forældremøde 

 
Der var samstemmende ønsker om fortsatte aktiviteter på 
tværs af skolerne (gerne flere end nu). Disse vil foregå hos os i 
Skjern.  
Der er fastlagt en dato, hvor skolelederne til at lave tidsplan for 
aktiviteter på tværs af skolerne.  
Der blev gjort opmærksom på, at det vil være godt med en 
info-folder om det praktiske omkring skolen. Skolen er i gang 
med dette arebjde. 
 

Kl. 19.00 – 19.25 
Pkt. 06 
Overblik og revision af principper (O, D, B) 
Skal- og Kan-principper 
Hvilke har vi? Hvilke mangler vi? Hvilke ønsker vi 
derudover? 
Hvordan ønskes revision af principper prioriteret? 
 
Bilag: 
Om bestyrelsens opgave med at fastsætte principper 
Oversigt over principper  
 

 
Vi fokuserer først på princippet for skole-hjem-samarbejdet, 
princippet for undervisningens organisering og princippet for 
fælles arrangementer for eleverne i skoletiden.  
 
De principper, der ikke er bestyrelsesrelevante bliver slettet 
fra hjemmesiden. Ledelsen er tovholder for dette. 
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Kl. 19.25 – 19.50 
Pkt. 07 
Orientering og drøftelser (O, D) 
(Fast punkt) 
 

a. Økonomi  
Bilag medbringes på mødet 

b. Nyt fra forældre 
Indhold til nyhedsbrev 

c. Nyt fra medarbejdere 
d. Nyt fra afdelingerne 

Præsentation af ungeprofil nov 2024 
FP 9 og terminsprøver - indsatser 

e. Nyt fra ledelsen 
Fra udskolingen: 
Hvordan oplevelse kulturen pt.?  

f. Punkter til kommende møder 
 

 
a. Økonomien blev gennemgået. Bilag præsenteres digitalt 

ved kommende møder. 
b. Kunne det være en ide med noget cykel/trafik træning. -

Der er gå-prøve i børnehaveklassen og cykelprøve i 6. 
klasse. Send evt. husker om trafikregler, der kan ses på af 
forældre og børn inden sommerferien. OBS også ift. 
fællesmøde d 2/4.  

c. Vi er trukket i arbejdstøjet frem mod faseinddelingen – 
mange gode samarbejder. 

d. Der er blevet lavet en ungeprofil for udskolingen. Det er et 
godt redskab. Der er steder, der skal arbejdes med, og hvor 
der er blevet arbejdet med og vi ser positivt resultat heraf.  
Generelt ser det ok ud ift. RKSK gennemsnit. Karaktererne 
er blevet bedre, men kan stadig blive bedre. Der 
iværksættes opfølgning med lærere og vejledere og fælles 
planlægning af indsatser/retning frem mod FP9.     

e. God progression i dette skoleår. Problematikker som var 
synlige sidste år er det ikke længere..  

f. Støtteforening og principper 
 

Kl. 19.45 – 20.00 
Pkt. 08 
 
Opsummering (D) 
(Fast punkt) 
 

 
Projektet ’Leg i byen” er startet op, det var et godt møde – god 
frivillig opbakning.  
Jan er blevet kontaktet af foreningen ’Skole og forældre’, der 
gerne vil deltage på næste møde. Jan er i dialog med 
vedkommende om dette. 
Til folkeskolernes samråd er formanden selvskrevet og 
næstformanden deltager også.  
 

 


